
Verslag MR-vergadering 21 september 2023 

Aanwezig: Dictus Koop, Peter Hoexum, Els Lesilolo, Richard van der Woude, Bibi Bakker, Laurie Koks, 

Iris Ramah, Harma Pot en Co Tammeling 

1. Opening 

 

2. Vaststellen agenda 

 

3. Notulen 22 juni 2022: goedgekeurd en vastgesteld. N.a.v. de notulen: het nieuwe 

telefoonbeleid wordt positief ontvangen. Er is meer aandacht voor de lessen en elkaar. 

Vasthouden aan beleid blijft een punt van aandacht.  

 

4. Mededelingen per geleding 

1. Leerlingen: zeep in de toiletten is regelmatig op. Dit kan gemeld worden bij de conciërge.  

2. Ouders: boek voor Engels VWO 6 dat iedereen moet lezen, zit niet in het boekenpakket. 

Dit moet worden opgenomen met de bovenbouw coördinator/boekenfondscoördinator.  

3. Personeel: er wordt gesproken over de behoefte aan een nieuwsbrief.  

4. Schoolleiding: 02g2 inclusief Stadslyceum krijgt de tweede helft van het schooljaar de 

inspectie op bezoek. Ook komt er een visitatie voor de cultuurprofielschool.  

5. GMR: -GMR personeelsgeleding Stadslyceum kan ook een keer aanschuiven bij de MR als 

vertegenwoordiger van de GMR. 

 

5. MR Planning 2023-2024: vergaderdag is voortaan (onder voorbehoud) op een dinsdag.  

In het najaar volgt afstemming met de financiële commissie, andere data die (voorlopig) 

vaststaan: 27 februari 2024, 28 mei 2024 en 18 juni 2024.  

  

6. Ter instemming: PTA’s 2023-2024 atheneum en havo bovenbouw. 

De MR heeft een aantal tekstuele en inhoudelijke punten, die deels worden besproken. De 

schoolleiding heeft ook nog aanvullingen. De MR zal de punten per mail aan de schoolleiding 

sturen. Daarna volgt verdere afstemming en (naar verwachting) instemming per mail  

(voor 1 oktober).  

 

7. Ter instemming: gerealiseerde onderwijstijd 2022-2023 

De MR stemt hiermee in. De schoolleiding werpt een blik vooruit op de nieuwe (concept) 

Cao, waarin mogelijk niet meer wordt vastgehouden aan de 1000-uren norm. Docententekort 

speelt een rol.  

 

8. Ter kennisgeving: voorlopige onderwijsopbrengsten 2024 + duiding 

Opvallend was dat bij de overgang van H4 naar H5 slechts 68% succesvol is geweest. De MR 

vraagt wat de schoolleiding heeft gedaan om tot de genoemde resultaten te komen. Er zijn 

altijd een aantal leerlingen die niet succesvol willen zijn. De schoolleiding geeft aan dat daar 

wel sturing op is geweest, o.a. door gesprekken van mentoren met leerlingen, maar dat H4 

vaak ingewikkeld is. Er is bovendien voor gekozen om leerlingen alleen te bevorderen 

wanneer de kans reëel is dat zij zullen slagen.  

Uit het kleine verschil tussen SE en CE valt af te leiden dat de bovenbouw op het goede 

niveau van toetsen zit.  

 

 



 

9. Ter kennisgeving: evaluatie jaarwerkplan 2022-2023 

MR vraagt naar aanleiding van ‘schoolklimaat’ naar het fysieke klimaat / huisvesting en de 

hitte van afgelopen zomer en of als tussenoplossing ventilatoren geplaatst kunnen worden. 

De schoolleiding geeft aan dat dat niet de oplossing zal zijn, ook niet tijdelijk. Er komt een 

onderzoeksbureau dat gaat bekijken welke acties wel mogelijk zijn om het binnenklimaat te 

verbeteren. Er staat een grote renovatie gepland voor 2030.  

 

10. Ter kennisgeving: jaarwerkplan 2023-2024 

De MR vraagt of het mogelijk is om meer digitale middelen in te zetten bij LO. De 

schoolleiding geeft aan dat dat te kostbaar is.  

 

11. Rondvraag en sluiting. 


